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Referat fra d. 20/10-20 
 
Deltagere: Online: Lean, Steve, Joen Charlotte, Steffen 
Fraværende: Flemming 
 
Dagsorden: 
 

• Fremdrift på Igangsatte aktiviteter 
o Økonomi 
o Hjemmeside 
o Overdragelse (lukket punkt) 
o Grønne områder 
o Legeplads 
o Sneberedskab 
o Festudvalg 

• Indkommende mail´s fra medlemmer 
• Any Other Business 

 
Bestyrelsesmøde 
Emner Opgaver / resultater 
Indsigelser til forrige møde ingen 

Fremdrift på igangsatte 
aktiviteter 

Økonomi: 
Økonomisystemet Deniro.dk skal stadig oprettes. 
E-boks overdragelse til kassere (Steve). 
Forslag om at kunne ændre budget på generelforsamling for at kunne 
godkende forslag og tage med i budgettering – evt. 1 md. Til at revidere. 
Det overvejes om vi kan opkræve alle kontingenter over  email. 
 
Hjemmeside: 
Intet nyt 
 
Overdragelsesforretning: 
Der stilles spørgsmål ved hvorfor vi skal overtage Gårdager, om det er et 
krav – hvad med Bredager? Dette undersøges ved Parcelhusejernes 
landsforening. Dertil kontaktes ejeren af Bredager for at høre der. 
Sti ved Grimsager, hvem er ansvarlig – evt. tage fat i kommunen – vej og 
sti gruppen tager kontakt. 
 
Grønne områder: 
Et træ mellem Nordager og Grimsager er knækket – skal der plantes et 
nyt? Det ligner hærværk. 
Jordvold ved Østager skal GF stå for vedligehold af. 
Der er plantet hæk hele vejen om legepladsen, dette begrænser videre 
udbygning, men vi må sætte nye planter hvis der skal graves. 
 
Legeplads: 
Der er uenighed om hvordan der skal videre bygges, svævebane 
overvejes at droppes eller i hvert tilfælde udskydes til efter GF. 
Vi arbejder videre med gynger og borde bænke – der skal ansøges om 
byggetilladelse til hver del. 
 
Sneberedskab:  
Der er lavet aftale om også at få saltet stier. Og foran legeplads m.m. 
 
Festudvalg: 
Måske skal der laves ekstrastor fest – da COVID vaccine bør være i 
omløb. Kommer på budget og GF. 
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Næste møde i bestyrelsen: 
 
Dato: 9/3-21  Tid: 19.00  Sted: Nordager 8 
 
Husk at se hjemmesiden: Vestervang4070.dk for info 
 
Spørgsmål og kommentarer kan skrives til bestyrelsen på: vestervang4070@gmail.com 
 
 

 
 

Indkommende mail´s fra 
medlemmer:  
vestervang4070@gmail.com 
 

Asfalt på Gårdager. Høringssvar angående Østager.  
Forespørgelse om manglende lys ved sti. Overdragelses aftale/Skøde på 
Gårdager. NemID medarbejder signatur. 

Any Other Business 
Evt: 
 
 

Stien ved Grimsager er gravet op af vandværket, der tages kontakt til 
vandetværket. 
 


